



编 号 : M-2017-42
日 期 : 2017年6月2日
敬 致 : 全体会员

无碳活动 4 – 环保慈善骑脚车游 – 征阳城 - (i) 呼吁报名参加
(16-7-2017) - (ii) 征求赞助

(i) 呼吁报名参加

本会将于 2017 年 7 月 16 日 (星期日) 早上 7 时正假征阳城 Sunsuria Celebration Centre Sales Gallery 主办“无碳运动 4 – 环保慈善骑脚车游 – 征阳城”的健康活动。本会主办此项活动的目的为增进各会员之间的互动和联系、推广环保无碳运动和健康的生活方式及促进各种族友好联系。此外，作为公益活动的一部分，本会将在活动后安排捐赠物品 / 现金予慈善团体。

有关活动详情如下：

日 期	: 2017年7月16日(星期日)
时 间	: 早上7时正 (报到时间为早上6时正至6时45分)
集合/报到地点	: Sunsuria City Celebration Centre Putrajaya South, Salak Tinggi, Sepang, Selangor
骑 程	: 10公里(路线图请参阅附件A1)或 30公里(路线图请参阅附件A2)
报 名 费	: RM50 /人 **包含 T-shirt、茶点及矿泉水 (支票抬头请注明 "KLSCCCI")
年 龄 限 制	: 13岁或以上
脚 踏 车	: 自备 **有意租借脚踏车者(包含头盔)请参阅附件B
脚 踏 车 头 盔	: 自备 **有意购买者请参阅附件B
服 装	: 活动 T-shirt、运动裤、球鞋和脚踏车头盔
截 止 日 期	: 2017年6月30日(星期五)

(ii) 征求赞助

秉承本会大目标之一，“取之社会、用之社会”的理念，本会将在活动后安排捐赠仪式，将有关物品捐赠予有需要的慈善机构和单位。因此吁请本会会员商家们盛情赞助现金供活动经费和购买捐赠物品之用途。有关赞助回馈项目请参阅附件 C。

附上报名表格、节目表、路线图供参阅。凡有意参加者，请于 **2017年6月30日（星期五）前**，呈交填具表格和报名费予本会秘书处。任何询问，请联络本会秘书处尤箏薇小姐或郭嘉明小姐，电话：03-4253 2135；传真：03-4253 2524 / 0；电邮：inquiry@chinesechamber.org.my。

谢谢。

筹委会主席



欧阳源瑱

谨启





Ref. No. : M-2017-42
Date : 2nd June 2017
To : All Members

Carbon Neutral Activities 4 – Sunsuria City Eco Charity Bicycle Ride (16-7-2017)

(i) Invitation to Participate in the Charity Bicycle Ride

We are pleased to inform that the Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) is organising the “Carbon Neutral Activities 4 – Sunsuria City Eco Charity Bicycle Ride” on 16th July 2017 (Sunday) at Sunsuria Celebration Centre Sales Gallery, Sunsuria City. The objectives of the event are to foster relationship amongst members of KLSCCCI, to promote eco-friendly and healthy lifestyle, and also promoting the friendship amongst all ethnic group. As part of the welfare activities of KLSCCCI, the Chamber will donate in-kinds to charitable organisations after the cycling event.

Details are as follows:

Date	: 16 th July 2017 (Sunday)
Time	: 7.00a.m. (Registration: 6.00a.m. – 6.45a.m.)
Registration Venue	: Sunsuria City Celebration Centre Putrajaya South, Salak Tinggi, Sepang, Selangor
Ride Distance	: 10KM (kindly refer to Annex A1 for cycling route) or 30KM (kindly refer to Annex A2 for cycling route)
Registration Fee	: RM50 per pax <i>** inclusive of T-shirt, refreshment and Mineral Water (Crossed cheque made payable to "KLSCCCI")</i>
Age Limitation	: 13 years old and above
Bicycle	: Self-arranged <i>** For those who are interested to rent the bicycle (inclusive of helmet) may refer to Annex B</i>
Bicycle Helmet	: Self-arranged <i>** For those who are interested to purchase the bicycle helmet may refer to Annex B</i>
Attire	: Event T-shirt, sport pants, sport shoes and Bicycle Helmet
Registration Deadline	: 30 th June 2017 (Friday)

(ii) Appeal for Sponsorship

As one of the objectives set by the Council, “To Contribute to the Social Community”, KLSCCCI will arrange a donation presentation ceremony to donate in-kinds to charitable organisations and relevant agencies after the event. In this

regard, we would be very much obliged if members participate actively in this charity ride and sponsor cash as funding for the event and also charity purpose. The benefits of sponsorship are enclosed as per **Annex C** for your reference.

Enclosed herewith the registration form, tentative programme and cycling route map for your perusal. Those who are interested may return the completed registration form and the registration fee to KLSCCCI's Secretariat **before 30th June 2017 (Friday)**. For further information, please contact Ms. Mei or Ms. Koay at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2524 / 0; E-mail: inquiry@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,



Mr. Jason Ow Yeang Yuan Kheng
Organising Chairman

